
Jackson-Triggs Celebrates 20 years of Supporting Canadian Music with iHeartRadio Living Room 

Sessions 

Partnership brings signature concert series home to connect fans and artists through power of music 

TORONTO, May 1, 2020 — Jackson-Triggs is well-known for supporting Canadian music through an 

annual signature summer concert series at its Niagara estate amphitheatre. This month, Canada’s most-

awarded winery will bring the beats home with the Living Room Sessions, a series of live-streamed, 

intimate concerts in partnership with iHeartRadio that Canadians can watch and engage in from home.  

Jackson-Triggs has also lent support for front-line workers with a $10,000 donation to the Canadian Red 

Cross.   

“Our Niagara Estate amphitheatre has been an admired venue for the enjoyment and celebration of 

Canadian music,” says Andrea Hunt, SVP, marketing at Arterra Wines Canada. “We’re honoured to 

continue to support artists and bring people together in a new way, that also helps Canadians in need of 

support.” 

 Jackson-Triggs wines are available at all provincial and private liquor stores across Canada and are 

available to purchase online through the estate winery website and select local delivery services.  

The May Living Room Session line-up includes: 

• May 1st – Elijah Woods x Jamie Fine at 4pm ET  

• May 4th – Wintersleep at 4pm ET  

• May 5th – Karl Wolf at 4pm ET  

• May 6th – Jeremy Fisher at 4pm ET  

• May 7th – Neon Dreams at 4pm ET  

• May 11th – Charlotte Cardin at 4pm ET  

• May 12th – Classified at 4pm ET  

• May 18th – Mt. Joy at 4pm ET  

 

Wine and music lovers can donate to the Canadian Red Cross by visiting: redcross.ca/concert  

For more information on the Living Room Sessions and latest schedule, please visit:  

iheartradio.ca/exclusives/iheart-living-room-sessions 

About the Jackson-Triggs Amphitheatre  

The Jackson-Triggs Amphitheatre is an intimate, 575 seat open-air venue located at the Niagara Estate 

Winery in Niagara-on-the-Lake which, for two decades, has played host to a sparkling all-Canadian line-

up of musical talent from June to August.  With over 150 Canadian artists hosted over the years, the 

Jackson-Triggs Estate combines award-winning music and wine for a unique and intimate outdoor 

concert experience in the vineyard.  

 

About Jackson-Triggs Wines 

https://secure.redcross.ca/registrant/donate.aspx?eventid=311353&langpref=en-CA
https://www.iheartradio.ca/exclusives/iheart-living-room-sessions
https://www.iheartradio.ca/exclusives/iheart-living-room-sessions


It was a shared and unrelenting passion that brought colleagues and friends Don Triggs and Allan 

Jackson together to form Jackson-Triggs in 1993. From the first vintage, these wines fully expressed the 

potential of Canada’s burgeoning wine-growing regions from east to west. In 2001 a state-of-the-art 

winemaking facility was constructed in Niagara-on-the-Lake. The simple modern design accentuates 

Southern Ontario’s geographic personality and ‘terroir’.  

Jackson-Triggs is Canada’s most awarded winery and has been named “Best Canadian Winery” an 

unprecedented number of times in both international and domestic wine competitions. 

www.jacksontriggswinery.com 

Follow us on social: 

Instagram: @JacksonTriggs 

Facebook: Jackson-Triggs 
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Media contact: 

Lex Pearce, Golin PR 
Lpearce@golin.com 
647-475-4717 
 

 
Jackson-Triggs fête 20 ans de soutien à la musique canadienne avec les Living Room Sessions de 

iHeartRadio 

Le partenariat permet de présenter une série de concerts qui rassemble fans et artistes grâce à la 

musique 

TORONTO, le 1er mai 2020. – Jackson-Triggs est reconnu pour son soutien à la musique canadienne grâce 

à une série de concerts qui a lieu tous les étés dans son amphithéâtre de Niagara Estate. Ce mois-ci, la 

vinerie la plus primée du Canada livre la musique à domicile avec les Living Room Sessions, en 

partenariat avec iHeartRadio. Les Canadiens pourront regarder cette série de concerts intimes en direct 

depuis chez eux, mais aussi y contribuer. Jackson-Triggs a également apporté son soutien aux 

travailleurs de première ligne en faisant un don de 10 000 dollars à la Croix-Rouge canadienne.  

« Notre amphithéâtre de Niagara Estate est un lieu admiré pour le divertissement et la célébration de la 

musique canadienne, déclare Andrea Hunt, vice-présidente directrice, Marketing chez Vins Arterra 

Canada. Nous sommes fiers de continuer à soutenir les artistes et à rassembler les gens d’une nouvelle 

manière, qui aide aussi les Canadiens qui ont besoin de soutien. » 

 Les vins Jackson-Triggs sont disponibles dans tous les magasins d’alcool provinciaux et privés du Canada 

et peuvent être achetés en ligne sur le site Web de la vinerie et par l’intermédiaire de certains services 

de livraison locaux.  

La programmation de mai des Living Room Sessions comprend : 

• 1er mai – Elijah Woods x Jamie Fine à 16 h (HE) 

• 4 mai – Wintersleep à 16 h (HE) 

http://www.jacksontriggswinery.com/
https://www.instagram.com/jacksontriggs
https://www.facebook.com/JacksonTriggs/
mailto:Lpearce@golin.com


• 5 mai – Karl Wolf à 16 h (HE) 

• 6 mai – Jeremy Fisher à 16 h (HE) 

• 7 mai – Neon Dreams à 16 h (HE) 

• 11 mai – Charlotte Cardin à 16 h (HE) 

• 12 mai – Classified à 16 h (HE) 

• 18 mai – Mt. Joy à 16 h (HE) 

 

Les amateurs de vin et de musique peuvent faire un don à la Croix-Rouge canadienne en visitant le site : 

redcross.ca/concert.  

Pour plus d’informations sur les Living Room Sessions et pour consulter le calendrier à jour, rendez-vous 

sur : iheartradio.ca/exclusives/iheart-living-room-sessions. 

À propos de l’amphithéâtre Jackson-Triggs 

L’amphithéâtre Jackson-Triggs est un lieu intime de 575 places en plein air situé dans la vinerie Niagara 

Estate à Niagara-on-the-Lake. Depuis vingt ans, cet amphithéâtre accueille de juin à août une pétillante 

série de concerts entièrement canadiens. Avec plus de 150 artistes canadiens accueillis au fil des ans, la 

vinerie combine musique et vins primés pour une expérience unique et intime de concert en plein air 

dans le vignoble.  

 

À propos des vins Jackson-Triggs 

C’est une passion partagée et sans fin qui a rapproché les collègues et amis Don Triggs et Allan Jackson 

pour former Jackson-Triggs en 1993. Dès le premier millésime, leurs vins ont pleinement exprimé le 

potentiel des régions viticoles en plein essor du Canada, d’est en ouest. En 2001, une installation de 

vinification ultramoderne a été construite à Niagara-on-the-Lake. Son design simple et moderne 

accentue la personnalité géographique et le terroir du sud de l’Ontario.  

Jackson-Triggs est le vignoble le plus primé du Canada et a été nommé « meilleur vignoble canadien » un 

nombre de fois sans précédent dans des concours de vin nationaux et internationaux. 

www.jacksontriggswinery.com 

Suivez-nous sur les réseaux sociaux : 

Instagram : @JacksonTriggs 

Facebook : Jackson-Triggs 
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Personne-ressource pour les médias : 

Lex Pearce, de Golin 
Lpearce@golin.com 
647 475-4717 
 

https://secure.redcross.ca/registrant/donate.aspx?eventid=311353&langpref=en-CA
https://www.iheartradio.ca/exclusives/iheart-living-room-sessions
http://www.jacksontriggswinery.com/
https://www.instagram.com/jacksontriggs
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